

REACH 法规 SVHC 物质声明书

Statement of SVHC Substance in REACH Regulation

欧洲议会及理事会于 2007 年 6 月 1 日对于化学品注册，评估，授权，限制的 (EC) 1907/2006 号法规

REACH Regulation (EC) No 1907/2006 of the European Parliament and the European Council concerning the Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemical substances, entered into force, on 2007, June 1st

欧洲化学品管理局于 2021 年 1 月 19 日正式公告将新的 2 项高度关注物质 (SVHC) 纳入欧洲化学品管理局公告的高度关注物质清单，截止目前共有 211 项物质。详细高度关注物质清单参见网址: <http://echa.europa.eu>

The European Chemicals Agency (ECHA) announced on JAN. 19th 2021 that all 2 substances previously proposed as Substances of Very High Concern (SVHC) have been added to the Candidate List. The Candidate List now contains 211 SVHCs. Detail of SVHCs information refer to web address at <http://echa.europa.eu>

我们特此声明，本公司发往顾客之产品包括其原物料、零件、组零件、包材及其他间接材料等产品，依欧盟 REACH 之 SVHC 候选清单进行调查，在产品中的浓度不超过 0.1% 的产品系列如下：

We hereby declare that the products we send to customers, including their raw materials, parts, assemblies, packaging materials and other indirect materials, are investigated in accordance with the Substances of Very High Concern (SVHC) candidate list of REACH, and the product series with the concentration of less than 0.1% in the product are as follows:



产品系列 Product Line		
SMCE 谐振器 SMCE Resonator	SMLF-2012 谐振器 SMLF-2012 Resonator	THHF-49S 谐振器 THHF-49S Resonator
OSC 振荡器 OSC Oscillator	SMLF-3215 谐振器 SMLF-3215 Resonator	SMHF-49B/C/D/N 谐振器 SMHF-49B/C/D/N Resonator
SMAC-H 谐振器 SMAC-H Resonator	THLF-38 谐振器 THLF-38 Resonator	THR 谐振器 THR Resonator
SMCM-H 谐振器 SMCM-H Resonator	THLF-26 谐振器 THLF-26 Resonator	

公司名称 (盖章): Manufacturer Name (Stamp):	应达利电子股份有限公司 
填表人: Person who filled in this file:	丁海林
联系电话: Telephone Number:	0755-33251781
负责人签名: Authorized Signature:	
日期: Date:	2021/3/11

